
Referat fra styremøte i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubb 05.08.19 

 

Styremøtet ble avholdt i Fredrikstad og Omegns Brukshundklubbens lokaler,  

 

Det var 6 styremedlemmer til stede på møtet:  

Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, Torunn Holtbakk, Janne 

Braarud Jensen og Grete Brevig 

 

Ikke møtt: Sandra Nilsen Jentoft, Svein Kristoffersen, Inger Thorsen 

**************************************************** 

 

Saker som ble tatt opp på styremøtet:  

 

Sak 1:  Post / budsjett 

• Div utg siste perioden ➔ Fått ny toalett oppe, tatt vekk pissoarer på gml herretoalettet 

og reparert vinduene 

• Saldo; brukskto 211.871  

 

Sak 2: AG - Stevnet 

• Svanhild skal handle inn pølser / hamburgere og pølsebrød til stevnet 

• Gabriele / Janne handler resten 

• Svein klipper plen tirsdag og Bjørn tar kantene i neste uke. 

• Mannskapslistene er klare. Kiosken er stort sett dekka opp – Janne har kontroll 

• Svanhild innkaller til møte for å planlegge stevne tirsdag før stevnet. Torsdag 15.08 kl 

18 møtes vi til å sjekke området – Svanhild legger det ut på alle sidene 

• Kjøpe 10 brett brus – Torunn kjører til Sverige. 

• Mandag 12.08 henter Svanhild vom 

 

Sak 3: Skillevegg - hallen 

• Svanhild ringt Hallgruppen vedr vaier til skillevegg  - Torunn ar kontakt med dem 

igjen. 

 

 



Sak 4: Fugler i hallen 

• Kan ikke få gjort noe med dem før ungene er ute. Hallmaker monterer flapper over 

skyvedørene før vinteren 

 

Sak 4: Websida 

• Tonje og Grete ser på dette sammen og jobber videre med hjemmesida 

 

Evnt.:  

• Tonje lager plakater vedr gjestetrening og vipsnr i tillegg til plakat med regler for 

hundehold i hallen – Grete / Gabriele kan laminere dem 

• Første styremøtet i september diskuterer vi utleiepriser på hall-leie 

 

 

Møtereferat er skrevet av sekretær Grete Brevig 


